

Title (en)
Textile comb.

Title (de)
Textilkamm.

Title (fr)
Peigne textile.

Publication
EP 0245830 A1 19871119 (DE)

Application
EP 87106830 A 19870512

Priority
DE 3616035 A 19860513

Abstract (en)

The textile comb has a handle (1) and, attached thereto, combing teeth (2) which lie in a plane and are equipped with webs (3). Between adjacent teeth (2) two webs (3) are close together to form an opening (9) for catching the tips of fluffballs (8) on a textile fabric (6). On the side remote from the underside of the textile comb the webs (3) have areas (32) which lie within a plane or form an angle (γ) which opens out towards the underside of the textile comb. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Textilkamm mit einem Griffteil (1) und daran befestigten, in einer Ebene liegenden Kammzähnen (2), die Stegteile (3) aufweisen. Dabei liegen sich jeweils zwischen zwei benachbarten Kammzähnen (2) zwei Stegteile (3) derart gegenüber, daß ihre einander zugewandten Kanten eng aneinanderliegen und eine Öffnung (9) bilden, in der Fusselköpfe von Fusseln (8) eines Textilgewebes (6) festklemmbar sind. Die Stegteile (3) sind so ausgebildet, daß sie an ihrer der Unterseite des Textilkammes abgewandten Seite Flächen (32) aufweisen, die in einer Ebene liegen oder einen Winkel (γ) bilden, der sich zur Unterseite des Textilkammes hin öffnet.

IPC 1-7

D06C 29/00

IPC 8 full level

D06C 13/06 (2006.01); **D06C 29/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

D06C 13/06 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] WO 8203974 A1 19821125 - SAFERSTEIN ALBERT, et al
- [A] DE 339538 C 19210730 - FRITZ MUECKENHAUPT
- [A] US 4510688 A 19850416 - WHITE LEOLA E [US]
- [A] GB 198922 A 19230614 - CECIL CHARLES BRINTON

Designated contracting state (EPC)

BE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0245830 A1 19871119; DE 3616035 A1 19871119; DE 3616035 C2 19880414

DOCDB simple family (application)

EP 87106830 A 19870512; DE 3616035 A 19860513